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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
OVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az
egészségűgyért és családpolitikáért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrhoz

„Mi az oka a rendkívüli népességfogyásnak?”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Központi Statisztikai Hivatal 2017 . április 26.-án publikált adatai lesúlytó képet festenek a z
ország lakossának csökkenését illetően. A halálozások száma 21%-kal nőtt az előző év azonos
hónapjaihoz képest. Ez azt jelenti, hogy az előző évi január-februári adatokhoz képest idén 465 8
emberrel több, összesen 26970 ember halt meg az év első két hónapjában .

1999 óta nem halt meg ennyi ember a januári és februári hónapokban, mint idén. Ez egy
alacsony születésszámmal párosulva (amely 2,2%-kal maradt el a tavalyi adatokhoz képest),
azt eredményezte, hogy a természetes népességfogyás 12388 f ő volt, ami 67%-os növekedést
jelent az előző évi, azonos időszakot vizsgáló adatokhoz képest . Ez pedig komoly
aggodalmakra ad okot, hiszen olyan látszatot kelthet, mintha 18 évet romlottak volna a
társadalomnövekedési statisztikák .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Mi volt az oka a halálozások kiemelkedő számának?
2. Mi volt az oka a gyermekszületések számának visszaesésének?



3. Annak fényében, hogy a KSH „tippje” szerint a halálozások hátterében a z
influenzajárvány állt, milyen intézkedéseket tett a kormány a gyógyszerek érintettekhe z
történő hatékony eljuttatásához?

4. Hogyan oldotta meg a kormány az influenzajárvány kezelését azokban a körzetekben,
ahol nincs háziorvos?

5. Melyik korosztályoknál volt a legnagyobb mérték ű a halálozások számának
növekedése?

6. Milyen vagyoni helyzetűeknél volt a legnagyobb mértékű a halálozások számának
növekedése?

7. Megyei bontásban 2010-tő l hogyan alakult a halva születések és a csecsemőhalálozások
száma?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . május ;Q-

Dr. Szakács Lászl ó
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